
Problematika otroških igrišč je resna!
V prejšnji številki smo na kratko

pisali o primeru pogostega veseljače-
nja in početja škode na igrišču ob
vzgojnovarstveni enoti W Z Angelce
Ocepek v ulici Vide Pregarc. Vendar
podobno usodo doživljajo še vsa
druga otroška igrišča ob vrtcih, ki jih
smatramo kot javne objekte in so zato
preslabo zavarovana. O tem že sta-
rem in za Ljubljano perečem vpraša-
nju so na eni od letošnjih sej razprav-

ljali tudi delegati obeh zborov skupš-
čine občinske skupnosti otroškega
varstva. Preberimo, kaj so zapisali:

»Problematika otroških igrišč ostaja
še vedno pereča. VVO imajo dnevno
težave z varovanjem in vzdrževanjem
igrišč. Kljub pogostemu posredovanju
problemov, ki so jih W O naslavljale
na KS, postajo milice, starše in druge
se stanje ni spremenilo. Tako vsa fi-

nančna sredstva, ki so namenjena za
noveliranje igrišč in izboljšanje funkci-
onainosti, uporabljajo zgolj za vzdrže-
vanje in ohranjanje minimalnega stan-
darda na igriščih. Očitno VVO tej
nalogi same niso kos. Ob problemu
uničevanja igrišč je Mestna uprava in-
špckcijskih služb ugotovila tudi hudo
umazanijo na igriščih, saj lgnšča upo-
rabljamo vsi krajani in hišne živali
našega mesta. Zato bi bilo treba pri
reševanju te problematike pritegniti
širšo skupnost. Na podlagi poročil, ki
jih bo pripravila Mestna uprava in-
špekcijskih služb skupaj z Zavodom za
zdravsrveno varstvo in Veterinarsko
fakulteto ter na podlagi sugestij o pro-
blematiki otroških igrišč bomo sprego-
vorili v zborih krajevnih skupnosti in
preko sredstev javnega obveščanja.

Pričakujemo, da bomo s tako zastav-
ljeno akcijo vendarle rešili otroška
igrišča v Ljubljani.

Dajemo pobudo, da vrtčeva igrišča
prekvalificiramo glede na namen iz
javnih objektov v objekte, namenjene
WO.«


